رقم: 2-2024 تاريخ الإصدار :2024/12/01م تاريخ الاعتماد :2024/12/31م جهة الإصدار: أمانة سر مجلس الإدارة الاعتماد: مجلس الإدارة الموضوع: سياسة توزيع الأرباح

Number: 2-2024 Issuance date: 01/12/2024 Accreditation date: 31/12/2024 Issuing authority: Secretary Board of Directors

Accreditation: Board of Directors

Subject: Dividend Distribution Policy



Page (1) of (2)

Dividend Distribution Policy	سياسة توزيع الأرباح
1- Introduction	1- المقدمة
This policy has been prepared in compliance with the Corporate Governance Regulations in the	تم إعداد هذه السياسة وفقاً لمتطلبات لائحة حوكمة الشركات في المملكة العربية
Kingdom of Saudi Arabia, the Companies Law, and the Articles of Association of Alkathiri	السعودية، ونظام الشركات، والنظام الأساسي لشركة الكثيري القابضة. تهدف السياسة
Holding Company. It aims to regulate dividend distribution, including timing, announcement,	إلى تنظيم توزيع الأرباح، بما في ذلك التوقيت والإعلان وحقوق المساهمين، مع ضمان
and shareholder rights, while ensuring transparency and compliance with all regulatory	الشفافية والامتثال لجميع المتطلبات التنظيمية
requirements.	
2- Dividend Payment Timing	2- توقيت دفع الأرباح
The Board of Directors shall execute the General Assembly's decision to distribute dividends to	يلتزم مجلس الإدارة بتنفيذ قرار الجمعية العامة بشأن توزيع الأرباح على المساهمين خلال
shareholders within fifteen (15) business days from the due date. The due date shall be	خمسة عشر (15) يوم عمل من تاريخ الاستحقاق. يتم تحديد تاريخ الاستحقاق خلال
determined within fifteen (15) business days from the date of announcing the dividend distribution.	خمسة عشر (15) يوم عمل من تاريخ الإعلان عن توزيع الأرباح
3- Announcing Dividends	3- الإعلان عن توزيعات الأرباح
The company shall announce the dividend distribution decision after approval by the General	تعلن الشركة عن قرار توزيع الأرباح بعد اعتماده من الجمعية العامة بناءً على توصية
Assembly based on the Board of Directors' recommendation. The announcement shall include:	مجلس الإدارة. يتضمن الإعلان ما يلي:
1. The type and class of shares eligible for dividends.	1. نوع وفئة الأسهم المستحقة للأرباح.
2. The amount of dividend per share.	2. مقدار الربح الموزع لكل سهم.
3. The payment method and timeline.	3. طريقة السداد والجدول الزمني.
The announcement will adhere to the applicable laws and the company's Articles of Association.	يتم الإعلان وفقًا للأنظمة واللو ائح المعمول بها والنظام الأساسي للشركة. لن يتم الإعلان
Dividends will not be announced if the company is financially distressed, bankrupt, or if	عن توزيع الأرباح في حال تعثر الشركة ماليًا أو إفلاسها أو إذا كان التوزيع يؤدي إلى عدم
distribution would lead to financial instability.	استقرار مالي
4- Sources and Amount of Dividends	4- مصادر ومقدار توزيع الأرباح
- Dividends are distributed from the company's net profits and allocated to shareholders based	 تُوزع الأرباح من صافي أرباح الشركة ويتم تخصيصها للمساهمين بناءً على عدد ونوع
on the number and type of shares they hold. The allocation shall comply with the following	الأسهم التي يمتلكونها. يتم التخصيص وفقًا للإجراءات التالية:
procedure:	1 – يُخصص 10٪ من صافي الأرباح للاحتياطي النظامي حتى يصل إلى 30٪ من رأس المال
1. 10% of net profits shall be allocated to the statutory reserve until it reaches 30% of the paid	المدفوع.
capital.	2- يجوز تخصيص 5٪ من صافي الأرباح للاحتياطي الاتفاقي لأغراض محددة بناءً على قرار
2. 5% of net profits may be allocated to a consensual reserve for specific purposes as decided by	الجمعية العامة.
the General Assembly.	3 - يتم توزيع 5٪ على الأقل من رأس المال المدفوع كأرباح للمساهمين.
3. A minimum of 5% of the paid-up capital shall be distributed to shareholders as dividends.	 يجوز للجمعية العامة توزيع الأرباح المتبقية، أو ترحيلها إلى الأرباح المرحلة، أو
- The General Assembly may decide to distribute the remaining profits, transfer them to retained	تخصيصها للاحتياطات الأخرى
earnings, or allocate them to other reserves.	
5- Shareholders Entitled to Dividends	5- المساهمون المستحقون لتوزيع الأرباح

Number: 2-2024 Issuance date: 01/12/2024 Accreditation date: 31/12/2024 Issuing authority: Secretary Board of Directors		الكثيري المثيري المرابع	رقم: 2-2024 تاريخ الإصدار:2024/12/01م تاريخ الاعتماد :2024/12/31م جهة الإصدار: أمانة سر مجلس الإدارة
Accreditation: Board of Directors	صفحة (2) من (2)		الاعتماد: مجلس الإدارة
Subject: Dividend Distribution Policy	Page (2) of (2)		الموضوع: سياسة توزيع الأرباح
The shareholders whose names are registered in the list of shareholders and who also own shares are entitled to receive the dividend at the end of trading on the day of the General Assembly meeting.		ة أسماؤهم بقائمة	المساهمون الذين يحق لهم استلام توزيع الأرباح هم المساهمون المسجلة المساهمين الذين يمتلكون الأسهم في نهاية تداول يوم انعقاد الجمعية.
<u>6- Policy Amendments and Compliance</u>			6 - تعديل السياسة والامتثال

متطلبات نظامية تفرضها الجهات المنظمة.

6- Policy Amendments and Compliance The policy (and any subsequent amendments) shall become effective from the date of its approval تكون السياسة نافذة (وأي تعديلات لاحقة عليها) من تاريخ إقرارها من مجلس الادارة، by the Board of Directors. The company shall publish it to shareholders and the public through its وتقوم الشركة بنشرها للمساهمين والجمهور من خلال موقعها الإلكتروني ووفقا لأي official website and in accordance with any regulatory requirements imposed by the relevant authorities.